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1. Welkom 

Willemien opent het overleg en heet iedereen welkom.  
 
Vorige week is de klankbordgroep geconsulteerd. Deze Fysieke overlegtafel is bedoeld om de 
resultaten van het tarievenonderzoek voor te leggen aan de zorgaanbieders.  
De klankbordgroep is tevreden met de resultaten zodat de uitkomsten gedeeld kunnen worden met 
de leden van de Fysiek Overlegtafel. Uiteraard is er gelegenheid tot het stellen van vragen. 
 
Uitgangspunten kostprijsonderzoek 
Bij de berekening van de kostprijs is rekening gehouden met de onderstaande uitgangspunten 

• Voor alle producten is de beoogde responsomzet behaald; 

• De berekeningen zijn gemaakt op basis van gewogen gemiddelden (aanbieders met veel 
marktaandeel wegen zwaarder dan aanbieders met weinig marktaandeel); 

• Berekening is gemaakt op basis van de input van aanbieders met toepassing van enkele 
uitzonderingen; 

o Voor Begeleiding is input vanuit 4 Cao’s ontvangen. De CAO Jeugdzorg ontbreekt in de 
VNG Rekentool, daarvoor is voor begeleiding Jeugd (basis en intensief) gecorrigeerd door 
het meewegen van een fictieve functiemix, welke is geleend uit kostprijsonderzoeken 
van gemeenten met vergelijkbare diensten; 

o Bij sommige onderdelen van de input waren grote uitschieters waarneembaar, soms 
naar boven en soms naar beneden. Deze zijn besproken met over aanbieders en 
vervolgens zijn deze waarden vervangen door de input van de één na hoogste of de één 
na laagste.  

o Er is rekening is gehouden met de cao-wijzigingen tot en met 1 januari 2024.  
 
 
 

 



 
 

Begeleiding 
Voor het product Begeleiding bestaat het voornemen om deze om te vormen naar een  
p*q–bekostiging. Dit is in lijn met het besluit vanuit het Rijk om resultaatbekostiging niet meer toe te 
staan. Dit betekent wel extra werk voor wat betreft de implementatie, voor zowel zorgaanbieders als 
gemeente. 
Pameijer vraagt zich af of dit voor 1 januari 2024 wel te realiseren valt. Gemeente verwacht dat dit 
wel moet lukken en zal uiteraard zorgen voor zo min mogelijk administratieve lasten en deze door 
bijvoorbeeld te kiezen voor een overgangsperiode niet binnen een korte periode te laten 
doorvoeren. Zodra hier meer duidelijkheid over is worden aanbieders hierover geïnformeerd en 
geconsulteerd. 
 
Concept tarieven 2024 
Bij sommige input is gekozen voor benchmark gegevens of berekeningen bij andere gemeenten 
omdat de waarden niet logisch bleken. Bijvoorbeeld de productiviteit bij Begeleiding basis Wmo was 
lager dan bij intensief.   
Bij het berekenen van de concept tarieven zijn de cao-stijgingen tot en met 1 januari 2024 
meegenomen. De cao-stijgingen die vanaf 2 januari 2024 nog worden doorgevoerd zijn niet 
meegenomen. Door het toepassen van de OVA met de correctiefactor worden deze stijgingen 
ingelopen.  
 
Vragen en opmerkingen 
ASVZ concludeert dat alleen de uren die je bij de client bent of met de client te maken heeft te 
declareren zijn. Zo is het ook in de overeenkomst beschreven. Belangrijk is wel dat volgens die 
beschrijving wordt gedeclareerd.  
 
Pameijer 
Door een goed onderling contact verbetert de samenwerking. 
Elk systeem staat of valt met een goede communicatie onderling en onderlinge afspraken die 
gemaakt worden.  
Gemeente licht toe dat op 14 december 2023 een themabijeenkomst wordt gehouden over de 
Ingang/Toegang en over de Sociale kaart (Thuis in Nissewaard). Alle zorgaanbieders worden hier voor 
uitgenodigd. 
 
Actief Zorg geeft aan dat het niet meenemen van de cao-stijgingen na 1-1-2024 ertoe leidt dat het 
tarief in 2024 al achter loopt. Ook pleit Actief Zorg ervoor om de tarieven HH per 1 oktober 2023 al 
aan te passen vanwege de cao-stijging per die datum. Xander geeft aan dat het college meerdere 
scenario’s voorgelegd krijgt, zowel een scenario met loonstijgingen over geheel 2024 en een scenario 
met loonstijgingen tot en met 1-1-2024. Voor een tariefaanpassing HH per 1-10-2023 geldt dat dit 
niet haalbaar wordt geacht, met name qua administratieve lasten. 
 
Vervolgtraject 
De betrokken wethouders zijn geïnformeerd. Het collegeadvies is in routing gebracht Na akkoord 
wordt het advies in college voorgelegd ter vaststelling. Gestreefd wordt naar besluitvorming op  
14 november 2023. 
Na besluitvorming worden aanbieders geïnformeerd en wordt gezamenlijk gekeken naar de manier 
waarop de wijzigingen verder moeten worden doorgevoerd. Mochten er suggesties zijn, geef dit dan 
door via het email adres contractbeheer@nissewaard.nl. Xander gaat samen met een aantal 
zorgaanbieders die Begeleiding bieden het tijdspad verder uitwerken voor de aanpassingen aan het 
product Begeleiding . Overige aanbieders worden zo snel als mogelijk geïnformeerd. 
 
De overlegtafel wordt hiermee afgerond en iedereen wordt bedankt voor de inbreng en 
aanwezigheid. 
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